


Vi gennemgik forslag, der er fremsendt til Afdelingsmødet.

1) Yousee TV aftale med Boks

2) Egen netetablering til Internet

3) Udvidelse af bestyrelse


En sådan håndtering vil give problemer både med plads til spande i 
lejlihederne, og der skal også ændres på containerpladsen.


Efter færdigetablering af 2 strenge, har der ikke været problemer, 
hvor vi må betale for hjælp fra slamsuger.


Huslejen stiger 1,61% og Antenneindbetalingen på 39kr standser pr 
1. aug. 2018


Hvis Afdelingsmødet går ind for forslaget om etablering af eget net, 
er der flere muligheder.

Askholm har valgt en udbyder, hvor de giver 120kr for 200Mb

Vi har tilbud fra et firma, hvor det vil koste 69kr for 300Mb

Udbydernes tilbud skal checkes nærmere, hvis forslaget vedtages.


Jørn får ikke, som tidligere aftalt, ind- og udflytninger tilsendt.


Bestyrelsen møder 18:00 til afdelingsmødet (Leif måske først 18:15)


Jørn / Michael indkøber Kaffe, Twist, sodavand og vand til 
afdelingsmødet.


Låsebrik i port til P kælder er monteret.


Næste Bestyrelsesmøde ? 

1. Afdelingsmøde

Afdeling: 
Teglværkshavnen 

Peter Holms Vej 
2450 KBH SV

Referat Bestyrelsesmøde 	 

9. april 2018


Deltagere: Jørn, Michael, Lena, Leif

2. Grøn affaldshåndtering

3. Kloakrør i kælderen

4. Husleje

5. Bredbånd

5. Evt.


